
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 27
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek - tiešsaistē Zoom
2023. gada 28. aprīlī, plkst. 17:00

Sēdē piedalās:
LMA Padomes locekļi Zane Čulkstēna, Valts Ernštreits, Ints Dālderis, Dita Rietuma, Arnis
Rītups

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) Izskatīt Aigara Bikšes 27. aprīļa iesniegumu LMA padomei.
2) Inta Dāldera ziņojums par 25. aprīļa Saeimas sēdi.
3) Diskusija par Kultūras Ministrijas 25. aprīļa vēstuli par LMA ilgtermiņa stratēģiju.
4) Zanes Čulkstēnas un Ditas Rietumas prezentācija par 21. aprīļa semināru “Augstākās

izglītības attīstības scenāriji Latvijas ilgtspējas nodrošināšanai. Vai augstskolu reforma
sola ilgtermiņa ieguvumus?”.

5) Nakamo padomes sēžu plāns.

1. jautājums. Izskatīt Aigara Bikšes 27. aprīļa iesniegumu LMA padomei.

Padome iepazīstas ar Aigara Bikšes 27. aprīļa iesniegumu. Padomē noris diskusija par
iesnieguma saturu. Padome diskutē par atbildes sagatavošanu. Padome lemj par atbildes vēstules
sagatavošanu Aigaram Bikšem. Valts Ernštreits rosina padomi lemt par atbildes sagatavošanu uz
Aigara Bikšes 27. aprīļa iesniegumu.

LMA padomes locekļi balso: “Par” – 5; “Atturas” - nav; “Pret”- nav.

Lēmums – Sagatavot atbildes vēstuli uz Aigara Bikšes 27. aprīļa iesniegumu.

2. jautājums. Inta Dāldera ziņojums par 25. aprīļa Saeimas sēdi.

Ints Dālderis iepazīstina padomi ar ziņojumu par 25. aprīļa Saeimas sēdi. Padomē noris diskusija.

3. jautājums. Diskusija par Kultūras Ministrijas 25. aprīļa vēstuli par LMA ilgtermiņa
stratēģiju.

Padomē noris diskusija par Kultūras Ministrijas 25. aprīļa vēstuli par LMA ilgtermiņa stratēģiju.
Padome diskutē par LMA ilgtermiņa stratēģiju.



4. jautājums. Zanes Čulkstēnas un Ditas Rietumas ziņojums par 21. aprīļa semināru
“Augstākās izglītības attīstības scenāriji Latvijas ilgtspējas nodrošināšanai. Vai augstskolu
reforma sola ilgtermiņa ieguvumus?”.

Zane Čulkstēna un Dita Rietuma iepazīstina padomi ar ziņojumu par 21. aprīļa semināru
“Augstākās izglītības attīstības scenāriji Latvijas ilgtspējas nodrošināšanai. Vai augstskolu
reforma sola ilgtermiņa ieguvumus?” saturu. Padomē noris diskusija par semināra saturu.

5. Jautājums. Nākamo padomes sēžu plāns.

Noteikt nākamās padomes sēdes:

- 8. maijā, plkst. 17:00, klātienē.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits LMA Padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv


